
Hei, 

 

Viser til Bestillerforum RHF beslutning om å gjennomføre metodevurdering ved Statens 

legemiddelverk (SLV) for vismodegib (Erivedge) ved basalcellekarsinom og behandling av 

symptomatisk metastaserende basalcellekarsinom eller lokalavansert basalcellekarsinom som ikke er 

egnet for kirurgi eller strålebehandling. (ID2017_043) 

Erivedge anvendes i dag i svært liten grad i Norge. I henhold til Reseptregisteret ble 12 brukere 

behandlet i 2016 og kun svært få (1-5) nye pasienter forventes å starte årlig på Erivedge-behandling. 

Per i dag har det kun vært én forskriver i Norge. Erivedge omsatte for ca. 3 millioner i 2016. 

Legemiddelet har vært på markedet i noen år, og det finnes ingen forventning om at omsetningen 

skal øke de kommende årene. I listen over de ni utvalgt legemidlene, hadde Erivedge lavest 

omsetning i 2016. Til sammenligning hadde Revlimid 612 brukere, og en omsetning på 185 millioner. 

Roche er generelt positive til at myndighetene gjør metodevurderinger av nye tiltak i helsevesenet. 

For å gjennomføre en metodevurderinger kreves imidlertid mye resurser. Med bakgrunn i Erivedge 

begrensede bruk og omsetning stiller oss noe undrende til om dette er fornuftig bruk av SLVs 

resurser, så vel som egne, i dette tilfellet.  

Basert på denne informasjonen, finnes det noen mulighet for Bestillerforum å revurdere sin 

beslutning om å metodevurdere  Erivegde? 

--  

Best regards / Med vennlig hilsen 

Audun Ohna 

Director of Market Access and Pricing 

Roche Norway 


